
Tisztelt Hölgyeim és Uraim! 

Kedves Megjelentek Itt a teremben, Az Önkormányzati TV nézői Biatorbágyon és a nagyvilágban!  

Határkőhöz érkeztünk. Négy évvel ezelőtt Új Korszakot ígértünk Önöknek, melynek első szakasza néhány nappal ezelőtt lezárult. Felhatalmazást 

kértünk a folytatáshoz, amit még nagyobb támogatottsággal kaptunk meg, mint 2010-ben. A nyolc választókerületből hétben a Fidesz-KDNP 

jelültjei nyerték el bizalmat és a nyolcadikban is csak négy szavazaton múlott a győzelem. Ez még erősebb felhatalmazás, mint amit 2010-ben 

kaptunk, hiszen akkor csak hat körzetben szereztünk mandátumot, a hetedik képviselőnk listáról került a képviselő-testületbe. Emellett a 

polgármester választás eredménye is meggyőzőbb, mint négy évvel ezelőtt volt. Az akkori 47,6%-al szemben most a választók több, mint a fele, 

51,92%-a támogatta a későbbi győztes jelöltet. Tovább erősíti a felhatalmazást, hogy a részvételi arány is meghaladta mind a Pest megyei, mind 

a Budapesti mértéket és megfelel az országos átlagnak.  

Biatorbágy, tehát az Új Korszak folytatására szavazott, nem akart visszatérni a régi, idejétmúlt vezetési modellhez és nem kért a kampány-

politizálásból sem. Emellett a döntésnek praktikus okai is vannak, melyet a választók szintén mérlegeltek.  

Az egyik ok, hogy négy év alatt valódi változást elérni csak nagyon szűk területen és csak korlátozott mértékben lehetséges, egy nagyobb projekt 

megvalósítása sem mindig sikerülhet egy ciklus alatt. A választók erre is gondoltak, mikor voksaikkal lehetőséget adtak a folytatásra. 

Másik előnye a jelenlegi vezetés megerősítésének, hogy a munkát, október 13-án ott folytathattuk, ahol október 10-én abba hagytuk. Nincs 

szükség türelmi időre a személyi, szervezeti változások végrehajtásához és a képviselő-testület nagyobb része is gyakorlattal a háta mögött 

kezdheti az új ciklust.  

A folytatáshoz azonban csak úgy érdemes hozzákezdeni, hogy az elmúlt négy év tapasztalataira alapozva javítani is próbálunk a város vezetésén 

ott, ahol szükséges.  

Az új településfejlesztési koncepció megalkotásának folyamatában vagyunk, melynek megalapozó dokumentumát, egyik utolsó döntéseként még 

az előző testület fogadta el. Ebben olvasható a következő sommás megállapítás: A településfejlesztés valójában közösség fejlesztést jelent. A 

közösség fejlesztésének fontosságát felismerve szeretném ezt a területet úgy megerősíteni, hogy a reál mellett, a humán szféra is kapja meg a 

kellő figyelmet és súlyának megfelelően kezeljük. Ennek a szándéknak a megvalósítása, az önkormányzati működés különböző szintjein fog 



változást eredményezni, mind a bizottsági szerkezetben, mind a polgármester és az alpolgármesterek közötti munkamegosztás terén. Itt most a 

többes számra helyeztem a hangsúlyt, úgy szeretném a jövőben a város vezetését szélesebb alapra helyezni, hogy a közösségeinkben lévő erő 

minél jobban szolgálja az egész várost, növelje annak megtartó erejét. Ezt a vezetés oldaláról úgy lehetséges segíteni, hogy a humán területért 

külön alpolgármester felel, melynek eredményeképpen a reál terület felé is több figyelem fordulhat.  

Ez az első lépés az új ciklus kezdetén, úgy gondolom világosan jelzi mindenki számára, hogy nem csak épületeket és hozzájuk vezető utakat 

akarunk építeni  a jövőben, hanem szeretnénk, ha az épületeket és az utakat emberek és közösségek töltenék meg élettel, hogy még hitelesebben 

mondhassa mindenki:  

Jó itt élni, jó itt lenni. 

Arra hívok ezúton is minden biatorbágyi polgárt, hogy járjanak nyitott szemmel, segítsék a munkánkat, hogy még jobb és megalapozottabb 

döntéseket hozhassunk a jövőben! 

Köszönöm megtisztelő figyelmüket!  

Biatorbágy, 

2014. október 21.  

Tarjáni István 

polgármester 

  


